

自動焊接機

Automatic Welding Machine

機型、瓦數 model, wattage

- YH-10_LWLE4_OF, YH-15_LWLE4_OF
- YH-20_LWLE4_OF, YH-30_LWLE4_OF
- 可依需求搭配更高瓦數。
Can match higher wattage according to different needs.

產品特點 Machine Features

- 工作檯Z軸可電動上下移動對焦，工業電腦控制。
- 英國進口陶瓷聚光腔體，耐腐蝕耐高溫，壽命8-10年。
- 分體式冷水機系統設定自動控冷，確保設備安全運行。
- 生產焊接效率高、速度快，可流水線自動化批量生產。
- 完成自動或半自動的點焊，對接焊，疊焊和密封焊。
- 監控系統採用顯微鏡、紅光、CCD。配置外冷卻系統。
- The Z-axis of the worktable can be moved up and down to focus, controlled by an industrial computer.
- Ceramic condenser cavity imported from the UK, resistant to corrosion and high temperature, with a life of 8-10 years.
- The split chiller system is set to automatically control cooling to ensure the safe operation of the equipment.
- Production welding has high efficiency and fast speed, and can be automatically mass-produced in assembly line.
- Complete automatic or semi-automatic spot welding, butt welding, overlay welding and seal welding.
- The monitoring system uses a microscope, red light, and CCD. Configure external cooling system.



焊接機 ∞ 共同特點

- 適用材料：各種金屬及合金。
- 適用行業：手機通信，首飾工藝品，電子元件，傳感器儀表，精密機械，五金，汽車零部件等。
- 雷射焊接的熱影響區小，焊點焊縫牢固、美觀光滑、焊接品質高、速度快、變形小。

Common Features of Welding Machines

- Applicable materials : Various metals and alloy materials.
- industry applications: Mobile phone communications, jewelry crafts, electronic components, sensors and meters, precision machinery, hardware, automotive parts, etc.
- The heat-affected zone of laser welding is small, the welding spot and seam is firm, beautiful and smooth. High welding quality, fast speed and small deformation.

耀鋁科技



YAO HUNG



(04) 2566 - 5901



台中市大雅區民生路
四段218巷12弄11號



yaohung@yholaser.com
yaohung5555@yholaser.com

購機前首次免費打樣
一年保固與完善的售服
到本公司免費教育訓練

歡迎親洽詢問

| 製作 |

最適合您的機種



耀鋁粉專
Facebook fan page



耀鋁官網
Official website

手持式雷射焊接機

Handheld Welding Machine

機型、瓦數 model, wattage

- YH-15_LWHD_OF, YH-20_LWHD_OF, YH-30_LWHD_OF



槍體可設置焊接參數、送絲退絲
Gun body can set welding parameters, wire feed and back.



產品特點 Machine Features

- 一體化結構，內置集成控制系統、雷射系統及冷卻系統。
- 手持式焊頭靈活方便，可實現戶外焊接。
- 可焊接亦可切割的經濟型設備。
- 無需設置設備來部署焊接台，占用空間小，維護成本低。
- It adopts an integrated structure with built-in integrated control system, laser system and cooling system.
- The hand-held welding head is flexible and convenient, enabling outdoor welding.
- Economical equipment that can do laser welding and cutting.
- There is no need to set up equipment to deploy the welding station. Small footprint and low maintenance costs.

首飾點焊機

Jewelry Spot Welding Machine

機型、瓦數 model, wattage

- YH-01_LWJY_YG, YH-03_LWJY_YG, YH-02_LWJY_YG



產品特點 Machine Features

- 主要應用於金銀飾品的補孔和點焊砂。
- 具備24小時連續工作能力，整機工作性能穩定。
- 自動遮光系統，消除在工作時光對人體眼睛的刺激。
- 英國進口陶瓷聚光腔體，耐腐蝕耐高溫，壽命8-10年，氙燈壽命800萬次以上。
- Mainly used for hole patching and spot welding of gold and silver jewelry.
- It can work continuously for 24 hours, and the performance of the whole machine is stable.
- Automatic shading system eliminates irritation to human eyes during working hours.
- The ceramic concentrating cavity imported from the United Kingdom is resistant to corrosion and high temperature, with a life span of 8-10 years, and the life span of the xenon lamp is more than 8 million times.

模具補焊機

Mold Fill Welding Machine

機型、瓦數 model, wattage

- YH-03_LWBM_YG, YH-06_LWBM_YG
- 可依需求搭配更高瓦數。
Can match higher wattage according to different needs.



產品特點 Machine Features

- 整體光路部份可轉動360度，以及上下電動升降、前後推動，適合各種大、中、小型模具的修補。
- 參數調節採用智慧化遙控器控制，操作簡單、快捷。
- 光點大小電動調節。
- The entire optical path can be rotated 360 degrees, and can be lifted up and down electrically, pushed back and forth, It is suitable for repairing various large, medium and small molds.
- Parameter adjustment is controlled by an intelligent remote control, which is simple and fast to operate
- Spot size electrically adjustable.

專業有保障 值得信賴的好夥伴